
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice 
8.6.2009 

  
1) Prezence 

a) Přítomni : Jungvirt, Petráš, Novotný, Gracík, Vrána, Vojáček, Vlk, Erhart (DK) 
b) Omluveni : Mareš, Švelch, Fenigbauer, Feistmantl, Košta 

2) Došlá pošta 
a) Faktury - Pražské rybářství 11 240 Kč, PHM 2 871 Kč 
b) Zápis z jednání JčÚS – viz dále 
c) Zápis z hospodářského odboru JčÚS – viz dále 
d) Katastrální úřad – zápis smlouvy o nákupu pozemku do KN, nakoupili jsme pozemek 

pod rybníkem Sedlo 2 o výměře cca 0,2 ha za odhadní cenu 19 580 Kč. 
e) Krajský úřad Jihočeského kraje – oznámení o přidělení grantu ve výši 83 300 Kč na 

zarybnění revírů v péči naší MO – pstruh potoční, lipan podhorní, candát obecný, 
parma říční, a jiné 

f) Krajský úřad Jihočeského kraje – usnesení ve věci Dražského rybníka, ve kterém 
zamítá naši žádost o odkup, případně pronájem  

g) Policie ČR odkládá věc podezření ze spáchání trestného činu krádeže, jednalo se o 
krádež šrotovníku ze sádek 

h) FÚ Strakonice zaslal dopis ohledně nejasností v daňovém přiznání, ing. Mareš 
všechny nejasnosti zmíněnému úřadu vysvětlil 

i) Došlo potvrzení o registraci rybníků od Rybářského sdružení ČR a Českomoravského 
spolku chovatelů. 

3) Projednáno 
a) Výbor schválil odměny za provedenou práci: p.Petráš 2 600 Kč, p.Novotný 3 900 Kč 
b) Úřední hodiny v kanceláři budou 12.6. a 26.6. od 9,00 do 12,00 a od 13,00 do 16,00. 
c) Kontrola úkolů z minulé schůze 

i) Kolaudace Střely 2, všechny podklady úřadům předány 
ii)  Změna pojistky auta 

d) Výbor se zabýval zápisem z jednání výboru JčÚS ČB a z jednání jeho hospodářského 
odboru  
i) 25.6.2009 se koná mimořádná územní konference, jejímž programem je 

přijetí konečného rozhodnutí zástupců MO sdružených v SRH JčÚS o dalším 
setrvání v systému celosvazovém rybolovu. Výbor rozhodl, že toto rozhodnutí 
je nad rámec rozhodování a výboru. Pověřil delegáta hlasování se nezúčastnit 
s vysvětlením, že o takto zásadní věci musí rozhodnout členská schůze. 

ii)  Hospodářský odbor nesouhlasí s naším návrhem na snížení míry lipana 
s odůvodněním, že  
(1) lipan je ohrožený druh 
(2) je to krátkověká ryba 
(3) posláním svazu, který má lipana ve znaku, je jeho ochrana 
(4) je třeba zachovat dostatečně velké generační hejno 

iii)  Naše žádost na přehodnocení zarybňovacích plánu ve smyslu porovnání 
spravedlivého nasazování byla vyslyšena a jednáním s naší MO byl pověřen 
p.Marek 

iv) Dále se hospodářský odbor zabýval naší žádostí o změnu hájení úseku na soutoku 
Otavy a Volyňky tak, aby byl hájen pouze od 1.1. do 15.6. Hospodářský odbor 
souhlasí a prověří možnosti změny dekretu. 

v) Schválil také změnu popisu revíru Otava 4. V textu se bude vyskytovat toto znění: 
„V úseku vyznačeném tabulemi pod silničním mostem u hradu až k jezu u 
pivovaru a k malému jízku U Samců  na Volyňce je CHRO – zákaz lovu ryb od 
1.1. do 31.5.(včetně)“ 
„Celoroční zákaz lovu ryb je v úseku Mlýnské stoky od vtoku do Otavy až 
k parkovišti u kostela sv. Markéty“ 



e) Výbor na návrh předsedy jednomyslně odsouhlasil navrhnout změnu v popisu revíru 
Otava 3. Navrhujeme navíc zařadit větu: „Na pískovně Slaník platí maximální míra 
kapra 70 cm.“  

f) Výbor diskutoval o možnostech stavby na místě stávajících garáží. Rozhodl o zadání 
projektové dokumentace, na jejímž základě proběhne další rozhodování. 

4) Příští výbor  3.8. 2009 od 17 hod na sádkách. 
 

zapsal Zdeněk Gracík 
schválil Milan Jungvirt 


